

Mission Prayer Movement: Myanmar and India

September 25, 2023

Living Hope – India

Prayer points

1. Shambhu, a daily wager and his wife Putul are suffering from kidney stones and kidney problem respectively. They are in need of money for Shambhu's surgery. The doctor will confirm the date for surgery on 9/23. They will need about USD \$1,000 for the surgery and treatment. Please pray for them
2. Suchitra das is a widow. She has a daughter of 25 years old. Suchitra was diagnosed with cancer in the uvula. She is undergoing radiotherapy after the surgery.
3. Church is getting ready for the annual retreat in October. Please pray for a spiritual renewal among the church members.
4. Please pray for the youth in the church and the Sunday School children. They need more attention and spiritual enrichment.
5. Please continue to pray for Joys and her good health.
6. FCRA renewal to be granted in the next 1 week

Beulah Home - Myanmar

Prayer Points:

1. Praying for kid's daily bread with high inflation.
2. Resettlement for many of homeless, refugees and famine in Myanmar.
3. Beulah kids growing up both physically and spiritually.
4. Peace and justice for Myanmar's people.

Joce and Place – Myanmar

Thankful:

We thank you so much for Continuous supports & prayers from LCC.

Prayer points:

1. Please kindly pray for food scarcity in Myanmar - due junta's oppressive restrictions over trading & all areas concerned, insecurities & millions displacements, have reached the point where people need to que long hours to buy basic food like rice & oil. Food prices are beyond far reach for millions inside country. Many areas facing food shortage and hunger. The areas we are currently accessing, facing situation of not enough food to eat daily. We really need prayers for continuing food aid to these areas, IDPs, elders, families in great need, children in displacements, orphanages.
2. Please pray for our ground contact mission pastors/youth workers/ nurses/teachers serving under very difficult situation & churches in Myanmar to be united & shine as true light in darkness. We are thankful for doors open to the gospel. Many turning to Christ seeking for truth

and peace. Please kindly Pray for gospel reached areas through this relief aid mission. Prayers needed for many more to find Christ.



3. Please pray for His provision for our relief aid mission to IDPs, Elders, IDP schools, IDP teachers, IDP medical professionals, health care mission in battle areas & remote areas to continue. And our current area, God assign us in ground mission, open doors for us to serve. Through many challenging issues, we are amazed of How God is at work. please pray for our home mission, small music training for children & youth, English classes, Bible study group, sewing at our current home.



宣教祈禱運動: 緬甸和印度

二〇二三年九月二十五日

印度活望事工

祈禱事項：

1. Shambhu 一位日薪工作者 和他的妻子 Putul 分別患有腎結石和腎病。他們需要醫葯費為 Shambhu 進行手術。醫生將在 9 月 23 日確認手術日期。手術和治療費用大約需要 1000 美元。請為他們祈禱。
2. Suchitra das 是一位寡婦。她有一個 25 歲的女兒。Suchitra 被診斷出患有懸雍垂癌。手術後她正在接受放射治療。
3. 教會正在為十月的年度退修會做準備。請為教會成員的靈命更新禱告。
4. 請為教會的青少年和主日學的孩子禱告。他們需要更多的關注和屬靈上的灌溉。
5. 請繼續為 Joys 的康復祈禱。
6. FCRA 續期能在未來 1 週內批出。

緬甸Beulah 兒童之家

祈禱事項：

1. 為通貨膨脹高企下孩子們的日常所需祈禱。
2. 為緬甸許多無家可歸者、難民和飢荒者祈禱。
3. Beulah 孩子在身體和屬靈上的成長。
4. 為緬甸人民的和平與公義祈禱。

緬甸 P&J Travel

祈禱事項：

1. 請為緬甸的糧食短缺祈禱- 由於軍政府對貿易和所有相關領域的壓制性限制、社會動蕩和數百萬人流離失所，導致人們需要長時間排隊才能購買大米和石油等基本食物。食品價格對於國內數百萬人來說是遙不可及的。許多地區面臨糧食短缺和飢餓。目前我們所到達的地區，每天都面臨糧食不足的情況。我們確實需要為這些地區、國內流離失所者、老人、有迫切需要的家庭、流離失所的兒童、孤兒院繼續提供糧食援助祈禱。
2. 請為我們在非常困難的情況下作工的本地宣教牧師/青年工作者/護士/教師以及緬甸的教會團結一致，在黑暗中閃耀出真光祈禱。我們感恩福音的大門正敞開。許多人轉向基督尋求真理、和平，弟兄姊妹請為福音能繼續透過救援任務抵達不同地區祈禱。禱告更多人能找到基督。



3. 求神繼續供應國內流離失所者、長者、他們的學校、他們的教師、他們的醫療專業人員、戰區和偏遠地區的醫療保健所需的救援。在我們支援的地區，神差派我們執行的事工，為我們的工場打開大門。透過許多挑戰，我們對神的作為感到驚訝。請為我們的家庭宣教、兒童和青少年小型音樂訓練、英語課程、聖經學習小組、在我們家中的縫紉班禱告。

